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— 
Børne- og Uddannelsesforvaltningen  

Sjølund-Hejls Skole  

Skamlingvejen 163 

6093 Sjølund 

kolding.dk 

 

 
Anders Henriksen 

79 79 78 07 
21 64 60 34 

anhe@kolding.dk 

Referat: Møde i skolebestyrelsen ved Sjølund-Hejls Skole 
31. maj 2022 

— 

Møde dato 

13. juni 2022 

Mødested 

Personalerum 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.15 - 19.15 

Møde nr. 

 

Mødeleder  

 

Afbud til 

Anders Henriksen på 21 64 60 34, via AULA eller 

på anhe@kolding.dk 

Deltagere 

Medarbejderrepræsentanter: Kirsten Ellerbek og Linda Nielsen 

Forældrevalgte: Anne Vittrup, Ivan Mosegaard, Lone Leth-Nydahl, Maria Andresen, Thomas Schmolke, 

Lone la Cour Kryger og Dorte Karstens (suppleant) 

Ledelse: Rune Robert Friis og Anders Henriksen 

Elevrådsrepræsentanter: Matil (5.B) og Astrid (6. klasse) 

Bemærkninger 

Ordstyrer: Maria Andresen 

Afbud: Lone la Cour Kryger, (Thomas Schmolke er nødsaget til at forlade mødet) 

NB – skolebestyrelsens byrådsrepræsentant, Mads Kloppenborg, deltager ved mødet 

 

— 

Dagsorden 

01.01 Kort præsentationsrunde – kl. 17.15-17.20 

Bestyrelsen og skoleledelse præsenterer sig selv. 

01.02 Godkendelse af dagsorden - kl. 17.20-17.22  

Godkendt 

01.03 Godkendelse af referat fra seneste møde – kl. 17.22-17.25 

Godkendt 

01.04 Orientering – kl. 17.25-17.40 

01.04.1 Formanden + øvrige forældre  

Seneste planlagte brugernævnsmøde blev aflyst. Afholdes ifm. arrangement for nye 

skolebestyrelser.  

KSU er godt i gang med at sælge lodder.  

01.04.2 Ledelsen 

Vores børnehaveklasseleder Ditte har fundet nyt arbejde tættere på sin bopæl. Skolen har slået 

stillingen op med ansøgningsfrist torsdag i uge 25. Der afholdes ansættelsessamtaler mandag 

den 27. juni. (Thomas Schmolke deltager som bestyrelsesrepræsentant. Maria Andresen har 

mulighed for at deltage i samtalerne efter kl. 16.00). 

https://www.kolding.dk/
mailto:anhe@kolding.dk


 

 

 

— 

Side 2 

 

Torsdag den 16. juni afholdes 25-års jubilæum reception for Conny Bøttcher.  

 

Skolen er i gang med at forberede sidste skoledag for 6. klasse + Tour de France.  

 

Planlægning af kommende skoleår er godt undervejs.  

 

  

01.04.3 Personale 

 

SFO har haft en rigtig god rollespilsdag med 700 andre børn fra Kolding Kommune.  

 

I GLO og 0. Klasse har personalet fokus på at styrke elevernes interne relationer. 

 

På mellemtrinnet har nogle klasse været på virksomhedsbesøg, hvilke vurderes at være en 

spændende og givtig oplevelse for eleverne.  

 

01.04.4 Elevrådet 

 

Intet at bemærke udover bemærkninger til punk 01.08 

 

01.05 Velkomst til Mads Kloppenborg – kl. 17.40-17.45 

01.05.1 Mads’ tanker om hans deltagelse og involvering i skolebestyrelsen på Sjølund-Hejls Skole 

 

Mads Kloppenborg introducerer sig selv, herunder sin historik på skolen og sit kendskab til 

lokalområdet. Mads planlægger at være med på ét skolebestyrelsesmøde årligt.  

 

01.06 Intro til og fortælling om Sjølund-Hejls Skole – kl. 17.45-18.20 

Bestyrelsen introducerer Sjølund-Hejls Skoles værdier, praksis og udfordringer. 

01.06.1 Tæt samarbejde og sammenhængskraft med lokalsamfundet/foreningslivet (åben skole) 

01.06.2 Vi vil hinanden 

01.06.3 Involverende skole/hjem-samarbejde 

01.06.4 Stigende elevtal  kapacitetsudfordring og fysiske rammer 

Bestyrelsen peger desuden på transportudfordringer mellem Hejls og Sjølund.  

Det gælder særligt for elever i de ældre klasser, som ikke kan få buskort pga. ændrede 

afstandskrav. Dette er særligt en udfordring i vinterhalvåret. 

 

01.07 Kort spisepause – 18.20-18.35 

 

01.08 Tilbagemelding fra elevrådet på legepladsforslag – kl. 18.35-18.45 

Elevrådsrepræsentanter har afholdt elevrådsmøde, hvor eleverne har drøftet hvilke 

legpladsforslag de finder mest interessant. Astrid og Matil orienterer den øvrige bestyrelse om 

elevernes vurdering. De samlede input fra elevrådsmødet samles og inddrages i den videre 



 

 

 

— 

Side 3 

proces omkring etablering af nyt legeområde. 

 

01.09 Udtalelse vedr. skemaer for kommende skoleår – kl. 18.45-18.55 

01.09.1 Opsamling på tilbagemeldinger fra AULA 

Anders Henriksen orienterer om skemalægningsprocessen og præsenterer resultatet. 

Skolebestyrelsen stiller herefter afklarende spørgsmål til skemaerne og til ledelsens overvejelser 

og prioriteringer bag. 

 

01.10 Afsked og tak for indsatsen til afgående bestyrelsesmedlemmer – kl. 18.55-19.05 

Skolen og bestyrelsen takker afgående bestyrelsesmedlemmer for deres indsats i deres tid i 

skolebestyrelsen.  

 

01.11 Punkter til kommende møder – kl. 19.05-19.10 

01.11.1 Skolebestyrelsens deltagelse i forældremøderne i august/september (august-møde) 

 

01.11.2 Den gode historie (kommunikationsstrategi = august- eller september-mødet) 

 

01.11.3 TEMA-drøftelse: SFO (kommende bestyrelse – evt. udsættes pga. kommunal proces omkring 

læreplaner i SFO) 

 

01.11.4 Gennemgang og revidering af principper (herefter opdatering af hjemmesiden = den nye 

bestyrelse til efteråret) 

 

01.12 Evt. – kl. 19.10-19.15 

Intet at bemærke 

 

TASK-LISTEN fra sidste møde (revideres ved mødets afslutning): 

 

Oversigt over TEMAER: 

1. SFO-tema 

Henrik, Linda og Thomas 

2. Skole-hjem samarbejde, herunder overskoling til Christiansfeld Skole:  

Anne, Thomas og Maria. 

3. En god skole for alle 

Lone La Cour, Thomas, Lone Leth-Nydahl 

4. Kommunens erhvervs- og vækststrategi:  

Thomas, Ivan og Anders 

 


